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To: @minvws.nl]
From: )

Sent: Fri 2/5/2021 7.57.32 AM

Subject: FW: Stukken en bespreekpunten overleg vrijdag 5 feb: pandemicpreparedness: rol FAST en HH plan.

Received: Fri 2/5/2021 7:57:32 AM

Plan voor een Deltaplan Pandemic Preparedness JB pdf
3bPlan van Aanpak vaccinontwikkeling wat bijdraagt aan pandemicpreparedness.docx

Vraagje, ben jij op de hoogte van bijgevoegd plan inzake Pandemic Preparedness? Ik heb er straks een overleg over.

Het is een plan hoe we ons als samenleving moeten voorbereiden op een volgende pandemic. [EXER] «~ IEEE =iin er op

aangesloten.

Hoewel de inleiding van de stuk weliswaar verwijst naar internationale samenwerking lees ik niet veel over de initiatieven die er

zijn op Europees niveau zoals HERA e.a..

Is daar meer aansluiting niet wenselijk? Kun jij er nog een snelle blik op werpen? Nog andere input ?

Dank groet|ERE]

| [EEE pirectie Geneesmiddelen en Medische Technologie| Innovatie en Leveringszekerheid
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ] | Den Haag |

os[HEEEENIEEERMco minvws.ni |

ver:IEEE EEE irs i

Verzonden: donderdag 4 februari 2021 13:47

@ minvws.nl>;

Onderwerp: Stukken en bespreekpunten overleg vrijdag 5 feb: pandemic preparedness: rol FAST en HH plan.

Beste,

Vrijdag zitten we samen. De lijn van de mail van medio janauri en de gesprekspunten staat nog (zie onder), maar omdat we

toch weer drie weken verder zijn, een kleine actualisatie op de bespreekpunten.

1. Algemeen: rol LSH in pandemic preparedness en samenhang hierdoor tussen PD-19, GMT en MEVA/CSO bespreken
2. Zaken die spelen

a. Houtskoolschets plan van aanpak Deltaplan Pandemic Preparedness van HealthHolland

i. Eerste concept versie wordt 9 feb in topteam besproken. We maken annotatie voor SG.

b. FAST

c. Leveringszekerheid en productie vaccins (bijv. rondom IntraVacc/Bilthoven Biologicals)
3. Hoe kunnen we dit versterken vanuit GMT/PD-C19 (en PG en CSO?)

a. FAST en rol pandemic preparedness in innovatieve bio-medische oplossingen
i. Budgetair
ii. Opmaat naar regeerakkoord
iii. Besluitvorming FAST irt beleggen van acties uit HH plan bij FAST

b. Beleidslijnen rondom productie in europa/nederland en vraagstukken die nu bij vaccins en productie spelen
i. Al leggen we de bal nog steeds neer bij private partijen om aan hun contracten te voldoen

16 feb spreken PD-C19 en Intravacc, ondermeer agendeert Intravacc hun voorstel voor een multipurpose
vaccin (productie) faciliteit. Voorbereiding hierop zal ik oa met GMT oppakken.

¢. Financieringsvraagstukken:
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i. Rol invest.nl/pps/zonmw: samenhang en ontwikkelingen
1. En rol FAST hierin, die benoemt dit ook

4. Organisatorische ophanging binnen VWS

a. Collega’s van IZ, GMT, PG, PD-C19 weten elkaar wel te vinden, maar het is nog wel veel bottom up

b. Hoe krijgen we meer regie vanuit VWS structuur

Ad 2a:

Plan voor een Deltaplan Pandemic Preparedness (concept versie, versie van begin deze week): het stuk wat onder vlag van

HealthHolland tot stand komt. De lijn van de reactie die we nu voor[E voorbereiden is: Aanbeveling dat H-H zich focust op de

LSH kant cq bio-medische aanpak en informatievoorziening; Het is goed als duidelijk in stuk naar voren komt wie waarvoor aan zet

komt. Dus welke onderdelen van het plan komen bij overheid, kennisinstellingen en bedrijfsleven terecht; Hoe ziet werkgroep zelf

dat het plan ‘uitgevoerd’ dient te worden; Is er (publiek) budget nodig?; Voorziet men een rol voor FAST bij de LSH kant van het

plan?

En in bijlage voor volledigheid plan van aanpak, langs welke lijnen we vanuit PD-C19 werken.

Omdat dit onderwerp raakt aan behandelingen, zal BIZ ook aansluiten.

Groeten

i

kennis & onderzoek

Mob: +31 os IIEE

Verzonden: zondag 17 januari 2021 22:44

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>; 1. @minvws.nl>

CC 5.1.2e ) minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Deltaplan Pandemieén ‘skeleton’ plan’

HeIEEE
Dat lijkt mij een goed plan, op welke termijn wil je dit inplannen? Zoals je wellicht weet begint op 1 februari een nieuw MT-lid bij
GMT die innovatie in zijn portefeuille heeft, die zou ik graag zo spoedig mogelijk hierin betrekken.

Ik zou ook zorgen dat onze CSO/MEVA op een of andere manier betrokken wordt.

De kwartiermakers van FAST zou ik zeker ook betrekken omdat ik van mening ben dat we nu juist niet weer een ‘los’ initiatief on

de LSH hoek moeten gaan initiéren zonder dat we daar regie op zetten.

Groet

Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 16:08

Aan:

cc:

Onderwerp: FW: Deltaplan Pandemieén ‘skeleton’ plan’

vestIERECNNN

samen met [EXER] en

|S
we wat aan het ‘duwen en trekken’ aan het initiatief wat HealthHolland(HH) op het gebied

van Pandemic Prepardness al in werking had gezet. Zoals ook in het topteam besproken, HH was natuurlijk al bezig met Be

Prepared, olv t er op andere plekken, tafels gezegd werd dat er aan pandemic preparedness gewerkt wordt,
hebben we aan aangegeven dat het goed zou zijn om te komen tot een (outline) van een plan van aanpak van

Be Prepared. Zodat we weten waar binnen HH aan gewerkt wordt.

)SEEM© minvws.nl>
@ minvws.nl>

We kennen [EEEd dus nu wordt eea voortvarend opgepakt. En er zijn schrijvers aan het werk gezet om het plan verder te

brengen.

Vanochtend hebben we hier verder over gesproken, op basis van de outline die al eerder besproken was (het word document) en

de pdf. Het idee van 5.1.2e is om een evenwichtig, breed, pandemic preparedness plan te schrijven.

Het lijkt me goed om de zaken eens breder met jullie te bespreken. Is het goed om hier een overleg voor in te plannen op korte

termijn?

Ik denk aan bespreekpunten als:
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1. Hoe zorgen we dat het plan van HH goed binnen VWS besproken kan worden. Op welk niveau is dat voor nu het meest

aangewezen?
2. Voor (gedeeltes van) het plan zou FAST het platform kunnen zijn om uitvoering te gaan geven. Ziet iedereen dat ook zo,

en hoe organiseren we dit qua timing. Ook omdat FAST nu nog niet bestaat, zitten ze ook niet aan tafel. Aan ZonMw

kunnen we natuurlijk wel vragen om aan te schuiven. Betekent de demissonoaire periode nog iets in deze.

3. Er spelen nog budget vraagstukken rondom FAST. En ook voor pandemic preparedness. We dingen beiden mee in RFF.

Lijkt ons goed als we dit ook eens in samenhang besproken. EXEC on ik hebben dit wel afgestemd, maar dat we dit ook

op MT niveau van elkaar weten.

4. En PG dient hier ook meer op aan te haken. Over anderhalve week spreek ik oamet-~»IEEE.
Dus dat is werk in progress. Maar wellicht kan bovenlangs hier ook aandacht voor komen.

Mag ik met jullie hiervoor een overleg inplannen? Bijvoorbeeld eind volgende week, 21 of 22 januari.@ J EXEZNE dan hebben we

het plan van aanpak ook binnen MT-PD-C19 besproken.
Een vervolg gesprek kan zijn om ook eenENE enBREZ] uit te nodigen om eea toe te lichten.

Ik hoor/lees graag jullie reactie,

Groeten

pa] kennis & onderzoek

Mob: +31 (0)6 ERE

var:IEEE
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 10:10

oc... IEE JR s12e

| (MERELY @ dinalog.nl)
5126 g 512e [a lume.ni> EXE]1)

) SNCRFLIN@minvws.nl>

1. 512

5.1.2e

Onderwerp: RE: Deltaplan Pandemieén ‘skeleton’ plan’

Beste,

Alvast een paar punten. Bespreken we vast zo verder:

1. Qua proces: HealthHolland heeft het initiatief genomen om het plan be prepared op te starten. Dit is ook in het topteam
besproken. Wat we de laatste weken gedaan hebben is om er wat vaart achter te zetten om tot een plan van aanpak te

komen. Zodat duidelijk is wat het plan inhoudt en we een plek kunnen gaan vinden om dit goed te beleggen. Dit is ook

van belang, omdat er ook op andere plekken over pandemic preparedness wordt gesproken. Zozls Onder meer door de

kwartiermakers van FAST (Future Affordable Sustainable Therapies) en doorIEEE het Actieplan

“Nieuwe Kansen voor Topsector LSH”. (Beide rapporten zijn in opdracht van minister Medische Zorg en Sport en

Staatssecretaris van EZK is dit rapport tot stand gekomen en recent naar de Tweede Kamer gestuurd).
2. Ik heb niet het gevoel dat er doorgebouwd is op het document wat we eerder besproken hebben. Hoe is nu de

verhouding tussen het word document wat we de laatste keren besproken hebben en de pdf.
3. Enik dacht dat we een stuk zouden krijgen om vandaag te bespreken die zou bestaan uit brokstokken, het skelet, de

houtskoolschets, om te komen tot een plan van aanpak. Dit is nu al een zeer uitgewerkt plan... met detail niveau’s en met

quotes om eea te staven. Dit is niet het abstractie niveau waar we over spraken, lijkt me.

Groeten| EIEN
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(afwezig op 5.1.2e |
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Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 00:49

go-fair.org>;

Onderwerp: Deltaplan Pandemieén ‘skeleton’ plan’

Geachte dames en heren,

All,

Door het Ministerie van VWS 1s gevraagd aan de Topsector Life Sciences and Health om, waar relevant in samenwerking
met andere topsectoren, mee te denken aan hoe zij een ‘Pandemic Preparedness Public Private Partnership’ infrastructuur

kunnen opzetten (werktitel: Deltaplan Pandemieén). Om tot een solide voorbereiding te komen 1s externe expertise nodig
die de verschillende ideeéh kan samenvoegen tot een breed gedragen plan van aanpak (skeleton/framework) .

Afgelopen woensdagavond zijn[IEEEcn ik gevraagd te werken aan dit “skeleton’/plan, om daarmee voor de Topsector

Life Sciences and Health mandaat te krijgen van het Ministerie van VWS om een volledig plan uit te werken. Het doel is dat dit

‘skeleton’ plan in de komende anderhalve week wordt afgerond zodat het zo spoedig mogelijk kan worden aangeboden aan het

Ministerie van VWS.

Het plan zal ingaan op in eerdere mailwisselingen benoemde ‘categorieén’. Daarnaast zal op deze categorieén, maar ook op

aanvullende zaken kort en bondig enige diepgang worden gezocht om zo tot een concreet voorstel voor het volledige deltaplan

Pandemieén te komen.

Bijgevoegd zit de eerste concept versie ter review en ter bespreking op vrijdag 15 januari 2021 om 10:30-11:00 uur EEE en ik

zullen in deze meeting aanwezig zijn om eventuele opmerkingen direct mee te kunnen nemen en toelichting te geven waar nodig.

Het ‘skeleton’ plan is natuurlijk vooral bedoeld om de kaders te schetsen en om uiteindelijk in het Deltaplan Pandemieén een

methodiek aan te reiken waarmee we uiteindelijk elke pandemie te lijf kunnen gaan in de volle breedte. Nu en in de toekomst.

Ook namens [EE

Hoogachtend en met vriendelijke groet,

AlIFAIR BV


